

437 (XIV). Annual report of the United Nations High Commissioner for Refugees

Resolution of 8 July 1952⁶⁹

The Economic and Social Council

Takes note with appreciation of the report of the United Nations High Commissioner for Refugees (A/2126).

438 (XIV). Report of the International Refugee Organization

Resolution of 8 July 1952⁷⁰

The Economic and Social Council

Takes note with satisfaction of the last report of the International Refugee Organization (E/2211) and pays tribute to the achievements of this specialized agency.

439 (XIV). Migration report by the International Labour Organisation

Resolution of 18 July 1952⁷¹

The Economic and Social Council

1. *Takes note* of the report of the International Labour Organisation on Migration (E/2235 and Add.1); and

2. *Expresses its appreciation* for the contribution made by the International Labour Organization through the report, to the Council's continued consideration of the problems in this field.

440 (XIV). Report of the Commission on Human Rights (eighth session)

A

Resolution of 30 July 1952⁷²

The Economic and Social Council,

Having considered the resolution of the Commission on Human Rights (eighth session) on the completion of its work concerning the draft international covenants on human rights,⁷³

Instructs the Commission on Human Rights to complete its work on the two covenants at its next session in 1953 and to submit them simultaneously to the Economic and Social Council.

⁶⁹ See documents E/2294 and E/SR.633.

⁷⁰ See documents E/2295 and E/SR.634.

⁷¹ See documents E/2311 and E/SR.649.

⁷² See documents E/2325 and E/SR.666.

⁷³ See *Official Records of the Economic and Social Council, Fourteenth Session, Supplement No. 9, paragraph 97.*

437 (XIV). Rapport annuel du Haut-Commissaire des Nations Unies pour les réfugiés

Résolution du 8 juillet 1952⁶⁹

Le Conseil économique et social

Prend acte avec satisfaction du rapport du Haut-Commissaire des Nations Unies pour les réfugiés (A/2126).

438 (XIV). Rapport de l'Organisation internationale pour les réfugiés

Résolution du 8 juillet 1952⁷⁰

Le Conseil économique et social

Prend acte avec satisfaction du dernier rapport de l'Organisation internationale pour les réfugiés (E/2211) et rend hommage à l'œuvre accomplie par cette institution spécialisée.

439 (XIV). Migrations: rapport de l'Organisation internationale du Travail

Résolution du 18 juillet 1952⁷¹

Le Conseil économique et social

1. *Prend acte* du rapport de l'Organisation internationale du Travail sur les migrations (E/2235 et Add.1); et

2. *Se félicite* de la contribution que l'Organisation internationale du Travail a apportée, par ce rapport, à l'étude que le Conseil poursuit en ce qui concerne les problèmes qui se posent dans ce domaine.

440 (XIV). Rapport de la Commission des droits de l'homme (huitième session)

A

Résolution du 30 juillet 1952⁷²

Le Conseil économique et social,

Ayant examiné la résolution de la Commission des droits de l'homme (huitième session) sur l'achèvement de ses travaux concernant les projets de pactes internationaux relatifs aux droits de l'homme⁷³,

Charge la Commission des droits de l'homme d'achever à sa prochaine session, en 1953, ses travaux concernant les deux pactes et de soumettre ceux-ci simultanément au Conseil économique et social.

⁶⁹ Voir les documents E/2294 et E/SR.633.

⁷⁰ Voir les documents E/2295 et E/SR.634.

⁷¹ Voir les documents E/2311 et E/SR.649.

⁷² Voir les documents E/2325 et E/SR.666.

⁷³ Voir les *Documents officiels du Conseil économique et social, quatorzième session, Supplément No 9, paragraphe 97.*